
Referat 
af generalforsamlingen i Bredballe Strand Beboerforening og Lokalråd den 29. marts 2022 på 
Kirkebakkeskolen. 

Inden ordinær Generalforsamling var der indlæg ved Trafikordfører i folketinget Niels Flemming 
Hansen vedrørende Vejlefjordbroen og trafiksituationen.   

”Vi kigger ind i et problem grundet antallet af biler der passerer Vejlefjordbroen dagligt” udtaler 
Niels. Danskerne holder i kø for mange millioner kroner hvert år, og det skal der derfor gøres noget 
ved.  

Det undersøges i øjeblikket hvad broen og havmiljøet kan holde til, ved en udbygning af Vejlefjord 
broen. Undersøgelserne finder blandt andet sted ved hjælp af droner og det forventes at 
undersøgelserne er færdige i midten af 2023.  

Støjproblemet er også en kæmpe udfordring der skal gøres noget ved, og det er ikke kun på 
Vejlefjordbroen, men i hele landet med den stigende trafik. Der er pt. etableret automatisk 
trafikstøjskontrol på broen, hvilket betyder at hvis støjniveauet stiger til mere end 68 dB, vil den 
tilladte hastighed på broen nedsættes indtil støjniveauet igen er stabiliseret. Derfor er en af 
udbedringerne fremadrettet, at etablerer støjdæmpende asfalt hvilket nedsætter lyden med min 3 
dB.  

Der er hensat midler - 3 milliarder, til at der skal være en sammenhæng mellem land og by. Dette 
kan blandt andet være med til at finansiere en omfartsvej om Vejle by, og samtidig har der også 
været tale om en havnerute, men uanset hvilken løsning der vælges, kommer vi ikke uden om, at 
Vejlefjordbroen skal udvides.  

Tankerne ifm. udvidelsen er blandt andet vinger på broen, overdækning af broen og etablering af 
solceller, så der energioptimeres samt at overdækningen kan nedsætte støjen.  

Udvidelsen af Vejlefjordbroen vil først blive etableret efter undersøgelserne er overstået i 2023, og 
dermed først stå færdig med vinger i 2025 og en eventuel overdækning i 2028. 

Herefter var der en del dialog om andre muligheder for udvidelse af broen, øvrige områder der er 
plaget af støj, en kattegatbro mm. inden en kort pause før ordinær generalforsamling gik i gang.  

En stor tak fra bestyrelsen til Niels Flemming Hansen for hans indlæg.  

. 

Ordinær Generalforsamling 
Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent 

Ole Harrit blev enstemmigt valgt som dirigent, og han konstaterede, at generalforsamlingen var 
lovlig indkaldt ifølge vedtægterne og dermed beslutningsdygtig. 

2. Bestyrelsens beretning 



Formanden Torben Christensen aflagde beretning. Han henviste til den skriftlige beretning, 
som var lagt ud på Facebook og hjemmesiden, men her følger en kort opsummering af 
bestyrelsens arbejde det seneste år: 

- Fartmåling på Strandvejen 

- Opfordring til at bruge Kirkebakkeskolens legeplads 

- Etablering af fartreduktion/chikaner med beplantning langs hele Strandvejen 

- Forhøjede cykelområder 

- Forbedringer på strandstien og senest med beskæringer og anlæg af natur sten med hjælp 
fra Vejle kommune  

- Der er nye puljer der kan søges, til anlæggelse samt fornyelse af stierne, hvilket den nye 
bestyrelse blev opfordret til at søge 

- Meget aktiv på Facebook med diverse indlæg 

- Fjernvarme i Bredballe har fyldt en del i det forgangne år 

- Sikkerhed ved jernbanen. Haft fat i Banedanmark for at sikre at det overholdes 

Der blev lejlighed til at stille spørgsmål: 

- Hvad sker der vedrørende vandseparering og tidsplan? Der ligger en tidsplan på 
Kommunens hjemmeside. 

- Har der været tale om skiltning på Strandvejen da mange er i tvivl om hvor hurtigt man må 
køre? Der er skilte i starten af ruten og det er besluttet at det er tilstrækkeligt baseret på 
brugerundersøgelser.  

- Er der en plan for udrulning af fjernvarme? Ifølge Trefor kommer de med en plan for hele 
Bredballe formodentlig indenfor ½ års tid. Overordnet er planen at det vil være over en 3-5 årig 
periode, at fjernvarmen rulles ud i Vejle kommune. 

Ultimo april – primo maj vil der sendes en skrivelse ud til Bredballe Strandvejsbeboere hvorvidt 
man er interesseret i fjernvarme eller ej.  

Herefter blev beretningen enstemmigt godkendt. 

3. Aflæggelse af regnskab 

Simon Oest kasserer, aflagde regnskab, som blev enstemmigt godkendt.  

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer, suppleanter samt revisor 

Dirigenten oplyste, at Torben Christensen, Susanne Schau, Ingrid Terpager Hansen samt Lene 

Vinther var på valg og ingen af disse genopstillede.  

Som nye bestyrelsesmedlemmer foresloges Niels Leseberg, Niels Flemming Hansen samt 



Lars Veldhuis 

De tre foreslåede blev enstemmigt valgt og som suppleant blev Lene Sejersen valgt.  

Bestyrelsen består udover de fire nyvalgte medlemmer af Simon Oest, Lene Tranberg Laursen, 

Annette Hjordt-Nielsen  

Som revisor blev foreslået genvalg af Erik Toftegaard, som blev enstemmigt genvalgt. 

5. Indsatsområder det kommende år 

Det blev besluttet at det var den nye bestyrelse der selv skulle beslutte dette  

6. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 

7. Eventuelt 

Gadespejle – hvorfor må de ikke sættes op? 

Der blev etableret en gruppe der vil tage dette op med kommunen 

Der var lejlighed til kommentarer og bemærkninger af forskellig art. Herefter blev 
generalforsamlingen afsluttet. 


